


Kloak Syd - etape H.9

j.nr. 63-3-1
1 /3.

I forbindelse med afholdt åstedsforret
ning den 23. marts 1987 forelægges for
handlings resultaterne til udvalgs og by 
råds kendelse.
Åstedsforretningen omfatter
Lb.nr. 4 matr.nr. 6 AL af Over Dråby

" " 5 " " 6 A af Over Dråby

1*4*1987•

Teknisk udvalg fremsender sagen til ØK-udv/alg oc 
byråd med samtidig indstilling om endelig eksprc 
priationsbeslutning, idet man indstiller de opné 
ede forlig til godkendelse.

i.nr. 63-3-1
\ f3.■ Kloak Syd - etape H . 6 .

I forbindelse med afholdt åstedsforret
ning den 24. marts 1987 forelægges for
handlings resultaterne til udvalgs og b y 
råds godkendelse.
Åstedsforretningen omfatter
Lb.nr. 6 matr.nr. 5 Y af Over Dråby

7 " " 5 IS af Over Dråby

8 " " 5 V af Over Dråby

I forbindelse med lb. 8 var ingen mødt - 
tilbud blev fremsendt til advokat birgit 
L e m v i g h .

1.4.1987:
Teknisk udvalg fremsender sagen til ØK-udvalg og 
byråd med samtidig indstilling om endelig ekspro
priationsbeslutning, idet man indstiller de opnå
ede forlig til godkendelse.

3.4.1987:
Birgit Lemvigh fremsender skrivelse af 2.april 
1987, hvori man på vegne i ikke kan
acceptere det fremsatte erstatningstilbud.



j.nr. 63-3-1.4-
Kloak Syd - etape D.l
I forbindelse med afholdt åstedsforretnin 
den 23. marts 1987
forelægges forhandlingsresultaterne til 
udvalgs og byråds godkendelse. 
Åstedsforretningen omfatter.
Lb.nr. 1 matr.nr. 3 BR Over Dråby

II II

II II

Il II

3 "

3 BH Over Dråby

4 DS Over Dråby

1*4*1987:
Teknisk udvalg fremsender sagen til ØK-udvalg og 
byråd med samtidig indstilling om endelig ekspro
priationsbeslutning, idet man indstiller de opnåe
de forlig til godkendelse*r

Kloak Syd - etape H*5* J*nr*63-3-l
Kommunernes gensidige forsikringsselskab fremsen
der tilbud på kombineret entrepriseforsikring for 
alle arbejder i forbindelse med etablering af pum
pestation og ledningsanlæg - Digevænget/Strandgård- 
vej.
Præmiesummen andrager kr*12*ooo*—

3o*7.1986!
Teknisk udvalg fremsender sagen til ØK-udvalget, 
idet man indstiller, at der for omhandlede etape 
H.5 undlades forsikring*
For efterfølgende entrepriser i sommerhusområder 
undersøges alternative forsikringsselskaber*

Økonomiudvalget 11.8.86: T.U. indst, godkendes.

1 ** ADR. 1988
Sagen besvaret til Komm*qens*forsikrinqsselskab 
men iflq* aftale med borgmester rettes der ikke, 
henvendelse til andre forsikringsselskaber* 
Såfremt forsikring findes fornøden ved efterføl
gende entrepriser SKAL Kommunernes gensidige for- 
sikringsselskab anvendes.

3.4.1987:
Kommunernes gensidige Forsikringsselskab fremsen
der kombineret entrepriseforsikring for alle ar
bejder i forbindelse med kloakeringsarbejde -Over 
Dråby strand - i henhold til nærmers-jspecif ikatior 
Præmien andrager kr.9.54o.- og forsikringen dækker 
fra acceptdato til den 3o.sept. 1987.
Såfremt selvrisikoen ændres til kr.7.5oo.- i alt 
for skade på hver omliggende bygning og kr.15.ooo 
af enhver anden tingskade andrager præmien kr* 
9*o63.—

Dag og år:

Mandag, 13. april 1987
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jour.nr. 852-1

ORIENTERING VEDR! RESTANCER 1.4.87
Under henvisning til kasse- og 
regnskabsregulativets bilag 8.1 
fremsendes hvert kvartal orientering 
over restancer.

Den totale restance viser:
art rest antal sikrede
sociale 7762.685 601 229
f o r .bet 101.890 40 3
andrkom 771.752 130 34
ejdskat 38.378 14 -

A-skat 1926.802 35 1
B-skat 15393.400 502 323
selskab 766.579 13 2
Total 26761.486 1335 592
Med hensyn til B-skat, som er den 
største gruppe, kan følgende 
inddrivelseseffektivitet pr. 5.3.87 
v i s e s :
pct.

1:Jægerspris komune 
2:Gennemsnit 
3:Hele Landet

f. „..............
jour.nr. 602-00

Kursus om ØKONOMI OG BUDGETLÆGNING
Den kommunale højskole fremsender 
tilbud om kursus vedr. ovennævnte. 
Kurset henvender sig til 
byrådsmedlemmer samt ledende 
med a r b e j d e r e .
Pris pr. deltager kr. 2.250,00 
Tid: 12. til 15.8.87 eller 

7. til 10.10.87 
Sted: Grenå



» f *

jour.nr. 69-20

Materialegård/Brandstation
Generelt henvises til t i d l . sagsforløb 
jfr. øku.møde pr. 9.3.87

I forlængelse af tidligere 
sagsbehansling har der nu været 
forhandling med Leo Nielsen samt 
Vagn Clausen, Bakkegårde.
Resultat af vore handlinger blev:

Leo Nielsen
Fra sælgers side blev der fremsat en 
salgspris på ca. kr. 4.200.000 
Ved køb overtages 
lån på ......... kr. 1.800.000
k o n t a n t ......... k r . 2.400.000
Ved evt. handel 
ønskes ny grund 
v/Hy H e s t  edvej 
7.000 m2 i syd
lige d e l ./.... k r . 770.000
til r e s t ...... k r . 1.630.000
herudover skal 
der fastsættes 
bidrag til 
kloak-anslået k r . 300.000Endelig kontant kr. 1.330.000
Man afventer dog den nye vurdering. 
Kommunen kan ikke påregne momsrefusion 
af købet.

En overtagelse uden ændring løser ikke 
det aktuelle problem, og slet ikke de 
fremsatte ønsker fra personalets side.

Men ved mindre ændringer af vejforhold 
bygninger m.v. må det formodes, at en 
rimelig løsning kunne opnås.
Se vedlagte skitse.

Vagn Clausen Bakkegården
Her blev drøfte# evt. køb af bygninger 
samt areal nord for Druedalsvejen. 
D.v.s. at Clausen skulle beholde og 
drive den resterende ejendom mod syd. 
Clausen ville tænken endnu engang over 
pris og øvrige betingelser, men det 
formodes, at prisen bliver meget lig 
med vurdering kr. 6.000.000



J.nr. 69-2o 
‘eknisk forvaltning - Naterielqården.

ifter indledende behandlig i Kulturelt udvalg har 
'eknisk forvaltning den 3o.lo.1986 modtaget sagen 
imkring en samordning af vedligeholdelse af samt- 
.ige grønne områder og pladser m.v. i kommunen til 
/idere bearbejdelse.
iåledes foranlediget har forvaltningen udarbejdet 
in foreløbig dispositionsplan herfor, som ønskes 
jennemdrøftet med Teknisk udvalg.
Jåvel Nelchior-Jensen som Nogens Jensen er tilsagt 
;il kl.153o.
4.12.1986:
Teknisk udvalg anbefaler det af forvaltningen udar
bejde oplæg til videre bearbejdelse, hvorefter sa
gen genfremsættes på Teknisk udvalgs møde den 
3.januar 1987.

801.1987:
Searbejdes videre og forelægges herefter TEKNISK 
UDVALG 5.februar 1987,

5.2.1987:
Færdigbehandles på TU-møde den 5.marts 1986 

5.3.1987:
Nan tog den af Teknisk forvaltning udarbejdede 
redegørelse til efterretning.
En endelig beslutning må afvente spørgsmålet om 
materielgårdens evt. udflytning/udvidelse samt 
et udfald på sagen om ansættelse af gartner (Uffe 
Andersen)

1.4,1987:
Under henvisning til igangværende forhandlinger 
mellem ØK-udvalget og fa.Leo Nielsen vil man af
vente resultatet heraf, dog således, at man vil 
tilråde en videregående udnyttelse af det på
tænkte køb - dels ved flytning af tilkørselsvej 
til Ortmann - dels ved et evt køb af dennes bag
ved liggende parcel*
Allan bJ Jensen og Sv Åge Nortensen vil orientere 
ØK-udvalget nærmere ved dennes sags forelæggel
se for ØK-udvalget.

t.

/Jfr L



■iA‘ jour.nr. 052.01 f
V i

Økonomisk status - KLOAK SYD
Pr. 23.3.1987 viser den samlede 
oversigt for godkendte etaper følgende 
r e s u l t a t :
Prisreguleret overslag 
jfr. budget 34.607.000
Bevilgede overslag incl. 
tillægsbevillinger -36.540.000
Overskridelse -1.933.000
En samlet opgørelse over igangværende 
og resterende arbejder sammenholdt med 
indtægtssiden viser:
Beholdning pr. d.d.
Manglende indbetalinger 
vedr. bidrag 
Disponibel beløb 
Manglende udbetaling på 
igangværende arbejder 
og på manglende etaper 
frem til 1990 
Forventet overskridelse

43.981.000

7.419.000
51.400.000

-21.700.000

-30.300.000
-600.000

Dette beløb skal herefter reguleres 
f o r :
Evt. tillægsbevillinger
Rentetilskrivning
Driftsudgifter

jy - i  *

Kloak syd - tillægsbevilling
Efter meddelt anlægsbevilling er følgende nye 
aftaler indgået:

Vedr. Etape H 5.
Pr. 20.01.87 har byrådet givet
anlægsbevilling på...... .....kr. 2.996.667
Hertil søges tillægsbevilling " 750

j fr. aftaleseddel nr. 2 af
26.02.87

Vedr. Etape H 14.
Pr. 16.12.86 har byrådet givet
anlægsbevilling på .......... kr. 1.752.409
Hertil søges tillægsbevilling " 5.824

jfr. aftaleseddel nr. 1 af
13.02.87



© /

SDS Boligfonden, vedr. Andelsboligforeningen
*

Fyrreparken II, Jægerspris«

Til kommunens godkendelse fremsendes opgørelse 
over anskaffelsessummen for ovennævnte andelsbo
ligforening, der vedlægges kopi afdet endelige 
skøde, hvoraf fremgår, at boligfonden SDS over
drager andelsboligforeningen bebyggelsen til en 
pris af kr. 2 1.498*873*
I forhold til det af kommunen godkendte PÅ-skema 
er anskaffelsessummen kr. 3°7*994 højere, svaren
de til ca. 1 ,4 4 i° af den samlede anskaffelsessum. 
Boligfonden gør opmærksom på, at teknikeromkost
ningerne kun er medtaget indtil l/4  1987> idet 
man grundet videre tilsyn med byggeriet indtil 
afslutningen ikke er i stand til at opgive et 
realistisk timeforbrug, man forventer dog, at 
denne udgift kan blive dækket af via dagbøder.

Bilagt til sagen skr. fra Kongeriget Danmarks 
hypotekbank og Finansforvaltning af 9/2 1987 
vedr. kommunalbestyrelsens betingelser for ende
lig godkendelse af byggeregnskab og overdragelse 
til andelsboligforeningen.

Det kan bemærkes, at man ved telefonisk hen
vendelse til Boligfonden, har fået oplyst at geby: 
til staten er indeholdt i omkostningerne i bygge
regnskabet med kr. 94* 4 2 1,-.

Vedr, kommunerne i 9 Q yerne

Ved skrivelse pr. 19.2.87 fremsender 
Landsforeningen påny materiale vedr. 
ovennævnte d e b atrunde.
Materialet indeholder oplysninger om 
fastlagte konferencer og temadage, 
ligesom der er fremsendt forskellige 
debathæfter.

6
jour.nr. 77-1-3



.  .Ansøgning om køb af areal pa Esrogard:

Ved skr. af 13.11.86 ansøger tømrermester Bjarne 
Vestergård og murermester Ejner Bang Nielsen om 
køb af areal.

Formålet er at bygge 25-20 andelsboliger eller private 
boliger.

Økonomiudvalget 8.12.86: Parterne indkaldes til en 
drøftelse.

økonomisk Porv., den 12,3*1987
l-'i Bude pr. I5.1 .S7 blev det aftalt, at der blev 
fremsendt et skitseprojekt over påtænkt byg
geri.
Denne skitse blev afleveret pr. lo.3*87.
^et fremgår herefter, at der er interesse for 
køb af ca. 15.000 m2 i det S/V-lige hjørne af 
Es ro går sud s tykn i nge n.
Der er forslag om opførelse af følgendel 
ANDELSBOLIGER: J
22 boliger på 85 m2
2o " " 63 "
3 " " loo "

ialt 45 boliger med samlet bebyggelse 3*600 m2

Hvis udvalget herefter kan anbefale projektet 
skal der tages stilling til:
1. Finansiering
2. Byggemodning
3. Pris på jord/tilslutning
4. Tidspunkt for salg/bebyggelse
5. Skal der føres forhandling med socialt 

boligselskab vedr. salg af resterende 
areal•

Ansøgning om tilskud. j.nr. 26 - 4 - 9°8
Behandling af sag vedrørende udbetalt tilskud 
til energibesparende foranstaltninger til Skov
riddergården.
Sagsfremstilling er vedlagt dagsorden. 

Ejendomsudvalget den 27*8*1986
Tilbagebetaling fastholdes overfor Handels
banken.
Den 2o.ll.1986 modtaget skrivelse fra Han

delsbanken. .

E U den 3o.12.86: fremsendes økonomiudvalget.

Mandag 13. april 1987
Oag og år.
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fortsat....

ØKONOMIUDVALGET 12.1,1987: Sagen fremsendes 
til adv. Leif Erlandsen.
økonomisk forv., den 1 4 .1*86
Sagen er d.d. tilsendt adv. Leif Erlandsen

Økonomisk forv., den 1 2 .3*87 
Advokat Leif Erlandsen meddeler ved skrivelse 
pr. 6.2.87 at Handelsbanken fortsat nægter 
at betale beløbet kr. 18.12o,oo.
L.Erlandsen henleder herefter muligheden på, 
at kommunen kan lægge sag mod Hypotekbanken 
begrundet i tilbagebetalingskravets forældelse.
Det indstilles at sagen afsluttes ved at 
kommunen indbetalet beløbet til Hypotekbah.= 
ken.

jour. nr. 15-7/sek
Vedr. lov om økonomisk støtte til 
tiske partier m.v.,

poli- V  '

der trådte i kraft den 1. jan. 1987.

§ 1. Lovens formål er i form af økono
misk støtte at styrke det grundlæg
gende politiske arbejde, såvel det ~ 
centrale landsdækkende arbejde som 
det regionale og lokale arbejde.

§ 4. En kandidatliste, der har deltaget 
i det senest afholdte kommunalbe
styrelsesvalg, har ret til tilskud 
til kandidatlistens politiske arbej' 
de i kommunen.
Tilskdu ufgør årligt kr. 3,- for 
hver stemme, kandidatlisten har få-_ 
et ved valget.
2) Der ydes ikke tilskud til k a n d i 

datlister, der har fået færre 
end 100 stemmer.

3) Til kandidatlister, som i henh. _ 
til den kommunale valglov indgik 
et listeforbund, ydes tilskud 
uanset bestemmelsen i stk 2, så
fremt listeforbundet har fået 
100 stemmer eller derover.

§ 11. Kandidatlister, der ønsker at mod - - 
tage tilskdu efter § 4, skal indgiv 
ansøgning herom til kommunalbesty
relsen, der afgør, om betingelserne 
for at yde tilskud er opfyldt.

forts....



fortsat

§ 13. Udbetalinger efter denne lov me d 
regnes ikke til den skattepligtige 
indkomst.

§ 15. 3) Ansøgning om tilskud efter § 4 
for 1987-89 skal indgives inden den 
1. april 1987. Tilskud for året 87 
udbetales inden den 1. juni 1987.

Fung.komdir.t den 6.1 ,8 7 
Da udgifterne jfr. lovens § 14 afholdes af 
kommunen kræves en tillægsbevilling på ialt 
kr. 1 2 .9 15»oo til fordeling på følgende lister: 
a - 2.396 stemmer
c - 495 " . ’
F - 468 "
t - 2o4 "
v - 689 "

ØKONOMIUDVALGET 12.1.1987: Tillægsbevilling 
anbefales. Det indstilles at ØKU får tilladelse 
til godkendelse af endelig ansøgning.
Byrådet 20.1.1987: ØK's indst, godkendes.

Indenrigsministeriet fremsender skr. af 4/3-87 
vedr. partistøtte og stemmer for (Listeforbund)

Kommunaldireftøren:

Ved ansøgningsfristens udløb havde samtlige om
stående partier fremsendt ansøgning om tilskud. 
De i ansøgningerne angivne stemmetal er i over
ensstemmelse med valgbogen.

17 J
Journ.nr. 56-1-7-3 

Ungdomskolen - hensyntagende specialundervisning
--------- /---- - ; ■ ... 4 /—
/tfVo tf £ .0/?# /  Cfa /é cfCø ~

Jægerspris ungdomsskole anmoder i skrivelse af 
12.marts 1987 om tilladelse tilladelse til i 
lighed med indeværende ungdomskoleår at etable
re hensyntagende specialundervisning for speci
alklasseelever og elever fra Skolen v.Kæret i 
1987/88. Undervisningen af disse er blevet en 
stor succes og det oplyses, at disse elever 
ikke får tilbudet andre steder.
Undervisningen ønskes oprettet med elevdelta
gelse fra Fr.sund, Skibby, Fr.værk, Ølstykke, 
Stenløse, Slangerup og Farum kommuner.
Holdene ønskes startet med 5 elever 2 lærer.
Af hensyn til elevernes langsommere læring 
og arbejdshastighed amnoder USK. om at der 
bliver afsat 96 timer pr. hold.

forts.



furtsat
Ungdomsskolen skønner, at udgiften fQ^Jægers- 
pris kommune i skoleåret 1987/88 vil andrage 
ca. 95.000 kr., og ansøger derfor - såfremt 
undervisningen godkendes - om en tillægsbevil
ling på kr. 48.ooo,- for 1 halvår af undervis
ningsåret 1987/88. Beløbet'.er incl. Jægerspris 
kommunes andel af omkostningen ved administra
tion af ordningen.
Det oplyses, at USK vil udarbejde en rapport 
over undervisningen i indeværende år.Den vil 
være f ærdig i april - maj måned.

Skoleforvaltningen den 24.3.87

Ungdomskolen fremsender forældreudtalelser, 
der udtrykker stor tilfredshed med tilbudet og 
undervisning samt opfordring til at undervis
ningen må forsætte.

Skoledirektøren den 24.3.87

Det anbefales at godkende at den hensyntagende 
specialundervisning kan forsætte som ansøgt, 
og at give den ansøgte tillægsbevilling for 
1. halvdel af undervisningsåret 1987/88 på 
kr. 48.000,-.
Den omhandlede gruppe af elever har stort set 
ingen andre tilbud om aktiviteter i fritiden 
end ungdomskoletilbudet, hvad rækken af delta
gende kommuner vidner om.
Der er tale om en betydelig extra arbejdsbyr
de, som ungdomsskolen her påtager sig, der 
muligør, at denne gruppe af elever får er re
elt og forsvarligt fritidstilbud med de for 
kommunerne lavest mulig omkostning.

Kulturelt udvalg, den 06.04.87.
Anbefales for 1.halvdel af undervisnings
året 1987/88.

Journ.nr.; 54-6-2

Forslag om obligatorisk svømmeundervisning.
Fælleslærerrådet fremsender i skrivelse af 12. 
feb. 1987 forslag om obligatorisk svømmeunder
visning på 4. klassetrin fra skoleåret 1988/
89.
I forslaget er medtaget overvejelser over 
transport, økonomi og lærerdækning samt or
ganisation.
FLR skønner, at forslaget vil medføre et mer
forbrug på 4 ugentlige lærerskematimer.
Man skønner, at den samlede udgift til lærer
løn, leje af svømmehal (enten Slangerup eller 
Ølstykke) samt fransport vil andrage ca. kr. 
12 0 .000,- som man foreslår optaget på budget
tet for 1988.

forts,



fortsat

Forslaget fremsendes på baggrund af de sidste 
ca. 10 års debat om svømmeundervisning.
Når 4. klassetrin er valgt skyldes det, at e- 
leverne på dette klassetrin har 3 ugentlige 
timer til idræt.

Oag og år Blad nr.
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Skoledirektøren den 10.marts 1987.
Fremsendes idet der gøres opmærksom på, at ud
giften for året 1988 ud fra forslaget vil an
drage 50.000,-

Skolekommissionen, den 18.marts 1987.
Skolekommissionen anbefaler FLR's forslag 
og anmoder Byrådet om snarest muligt at 
etablere en svømmesal.

Jens Chr. Børresen stemte imod.
Freddy Jørgensen tog forbehold.

Kulturelt udvalg, den 06.04.87.
Fremsendes idet 3 medlemmer tilkendegav 
ikke at kunne gå ind for forslaget.
1 medlem anbefalede forslaget.

Å'.O. ■J

Vedr. tilskud til materialer og husleje 
m.v. for RADIO HORNSHERRED i SKIBBY KINO.

Skibby kommune meddeler i skr. fra den 5. 
marts 1987, at RHH har ansøgt om materia
ler og lejeudgifter til lokaler i Skibby 
K i n o .
Skibby byråd har i møde den 24. febr. be
sluttet at yde tilskud forholdsmæssigt ef
ter befolkningstallene i de 2 kommuner.
Der ansøges om:
Husleje ............................ kr. 12.000.-
E1 og varme .......................  - 6.000,-
Materialer til istandsættelse . - 20.000,-
Ialt ................................ kr. 38.000,-
Skibby har beregnet kommunens andel til ' 
kr. 16.144 efter befolkningstal pr. den 1. 
okt. 1986.
Jægerspris kommunes evt. andel Kr. 21.866,-

Kulturelt udvalg d. 16/3-87:
Fremsendes til økonomiudvalget med anb.



s.
77-3-0-10-1987

Vedr. udvidelse af klubhuset på Femhøj 
stadion.

Efter indstilling fra fritidsnævnet og 
kulturelt udvalg godkendte byrådet i m ø 
de den 2 o . maj 1986, at Femhøj IF kunne 
disponere over max. kr. 200.000 til mate
rialer for en klubhusudvidelse på 105 m 2 .
Byggesagen skulle gennemføres som selv
byggerprojekt under tilsyn af bygningsin
spektøren og ejendomsudvalget - i øvrigt 
efter samme procedure som for spejderhyt
ten på Bakkegården.
Byggeriet skrider planmæssigt frem og 
tidsplanen overholdes rimeligt.
Den 28. okt. 1986 meddeler bygningsinspek
tøren skriftligt til Femhøj IF, at der 
på daværende tidspunkt var forbrugt kr. 
184.942,35. Beløbet omhandler de faktura
udgifter, der er tilgået bygningsinspek
toratet og efter attestation anvist til 
udbetaling.
I fritidsnævnets møde den 26. febr. ori
enterer formanden om, at der foreligger 
en overskridelse på ca. kr. 30.000,-.
Fritidsnævnet beslutter i møde den 26/2- 
87 at indstille til byrådet, at der ydes 
en tillægsbevilling til dækning af de af
holdte materialeudgifter - evt. fra fri
tidsnævnets rådighedssum for 1987.
DEN 26/2-87 (efter fritidsnævnets møde) 
indgår ansøgning fra Femhøj IF med oplys
ning om, at overskridelsen er begrundet 
i betalte udgifter, som idrætsforeningens 
formand ikke havde kendskab til.
Der ansøges om en bevilling på kr. 32.206 
til dækningaf de ikke betalte materialer 
samt kr. 5.000,- til færdiggørelse af sok 
kel, solbænke samt udvendige låse m.v.
FRITIDSNÆVNETS indstilling omhandler så
ledes en tillægsbevilling på kr. 32.206,- 
Kr. 5.000,- til færdiggørelsen vil blive 
afholdt over driftsbudgettet for idræts
pladser .
Kulturelt udvalg d. 16/3-87:
Det indstilles med anbefaling til økono-. 
miudvalget, at der frigives kr. 40.000 
af fritidsnævnets rådighedsbeløb til dæk
ning af overskridelsen og færdiggørelse a 
klubhuset.
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Vedr. Horns Herreds Ridek l u b .
I skrivelse fra den 9. nov. 1986 har 
rideklubben ansøgt om
a) el-installation i det gamle ridehus 

på Mejerigårdsvej .....  kr. 20.000
b) springmateriel 40.000,-

/

Ansøgningen er . f.s.v. angår el i ride
hus - behandlet i møde den 28/11, hvor 
man i første omgang ikke efterkom ansøg
ningen. Begrundelsen var den, at o m h . 
ejendom var i privat eje.
DEN 08.12.86:
Fmd. f. rideklubben, Poul Nielsen, ret- 
ter henvendelse a n g . omh. ansøgning.
P g l . kunne oplyse, at det gamle ridehus 
tilhører rideklubben og han fremsender 
kopi af skødet til orientering for fri
tidsnævnet. Han vil endvidere på anmod
ning indhente at alternativt tilbud på 
el-install. fra lokal elmester, så der 
foreligger 2 tilbud.

Fritidsnævnet den 18/12-86:
Man afventer dokumentation for ejerfor
holdet og et alternativt tilbud på el
arbejdet .
DEN 29. DEC. 198 6 :
Horns Herreds Rideklub tilskrevet.
DEN 15.01.87:
HHR v/fmd. Poul Nielsen fremsender s u p p l . 
tilbud på el-arbejde i det gamle ridehus 
fra installatør Jørgen Dam, der incl. 
moms vil udføre arbejdet for kr. 8.260,-.
En besparelse på kr. 1.840,-.
Der vedlægges endvidere kopi af skøde 
som gyldig dokumentation for, at ride
klubben er ejer af det gi. ridehus på^ 
Mejerigårdsvej med tilhørende 5.401 rn 
areal. Ejendommen har været i rideklub
bens eje siden 1944.

Fritidsnævnet den 22/1-87:
El-installationen bevilget jfr. Jørgen 
Dams tilbud på k r . 8.259,40 incl. moms.
Stillingtagen vedr. springmateriellet 
udsættes, indtil regnskabet for 1986 
foreligger. (Evt. formueforhold).
DEN 19.02.87: Regnskab for 1986 forelig

ger og foreningens formue
udgør 39.650,-

Fort....
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Fritidsnævnet den 26/2-87:
Repræsentanter for bestyrelsen indkaldes 
til nærmere drøftelse, før der tages en
delig beslutning om tilskud.
Fritidsnævnet d. 26/3-87:
Det indstilles med anbefaling til økono
miudvalget, at der frigives kr. 20.000,- 
rådighedssummen til brug for indkøb af 
springmateriel til Horns Herreds Rideklub.

I
Journ.nr.: 79-6

Vedr. afholdelse af udgifter ved indkvar
tering i Jægersprislejren for gæster fra 
kommunens venskabsbyer.

I en årrække har Jægerspris kommune kun
net indkvartere gæster fra venskabsbyer
ne i Jægersprislejren, når det kan fore- 
• nes med den militære belægning.
Stramme budgetter, nedskæringer og sti
gende udgifter har bevirket, at lejren 
nu må afkræve betaling med kr. 25,- pr. 
overnatning. Beløbet dækker de direkte 
udgifter til sengetøj og rengøring m.v.
Fritidsnævnet indstiller fra møde den 
22. jan. 1987, at omhandlede udgifter af
holdes over den kulturelle konto for ven
skabsbyarbejde .
Kulturelt udvalg den 16/2-87:
Fritidsnævnet må ansøge om et rådigheds
beløb til brug for dækning udgifter for 
overnatninger i Jægersprislejren.
Fritidsnævnet den 26/2-87:
Formandentager sig af sagen.
DEN 05.03.87:
Efter samtale med fmd. for KU anmodes om 
overføring af k r . 5.000,- til fritidsnæv
nets disposition vedr. belægningsudgifter 
ne i Jægersprislejren.
Fritidsnævnet d. 26/3-87:
Det indstilles med anbefaling til økono
miudvalget, at der bevilges et beløb fra 
venskabsbykontoen til dækning af omhand
lede udgifter.



VI
Vedr, budget for 1987.

Beskæftigelsesprojekter for unge 
(Femhøj, sygevagter, følgesvende m.m.).

Ved budgetlægningen for 1987 blev de.samlede 
udgifter/indtægter på beskæftigelsesområdet 
fastholdt på samme niveau som i 1986, som øko
nomiudvalgets retningslinier angav.
Det er dog kun budgetrammen, der fastholdes på 
1986-niveau. Retningslinierne medfører

en kraftig begrænsning af aktiviteternes 
omfang.

De overordnede budgetrammer
1986: udg. 5 .915.920 kr. indt. 2.520.740 kr. 
1987: udg. 5.936.598 kr. indt. 2.584.475 kr.

Flg. aktiviterer er i 1987 blevet reduceret:
1986 afsat til projekterne: 1.144.780 kr. 

svarende til ca. 19 ansatte på et år.
1987 afsat til projekterne: 848.617 kr.

svarende til ca. 12 ansatte på et år.
Reduktion fra 1986 - 1987: 296.163 kr. ca.

Oag og år:
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1986 afsat til løntilskud: 530.440 kr.
1987 afsat til løntilskud: 431.760 kr.
Reduktion fra 1986 - 1987: 98.680 kr. ca.
19%.

Den samlede reduktion på området: 394.843 kr.
ca. 400.000 kr.

Forklaringer i ovenstående reduktioner i 1987 
skyldes:
1 . - at genoptræningsstøtten i 1987 er for lavt 

ansat, med dertil følgende nedskæringer i 
aktiviteterne. Overordnet fastholdes bud
getrammen på samme niveau som i 1986.

Arbejdstilbudsordningen 1987
Skønnet refusion for arbejdstilbuds
ordningen 1 .5 12.10 0 kr.
reguleret udregning af refusion for 
arbejdstilbudsordningen 1 .722.100 kr.
skønnet merrefusion i 1987 210.000 kr.

2 . - at den mellémkommunale udligningsordning
har betydet en budgetteret merudgift i 1987 
på 19 1.720 kr. set i forhold til 1986.

Mellemkommunale udligningsordninger 
Arbejdstilbudsordningen:
Budget 1986: indtægt på 100.450 kr.
Budget 1987: reguleringer
(436.900 / 411.200) udgift: 25.700 kr.
Forventet mindre indtægt 1987 74.750 kr.

vend-
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Beskæftigelsesordningen
Budget 1986: indtægt på 
Budget 1987: udgift på
Forventet merudgift 1987

75.850 kr. 
41.120 kr.

116.970 kr.

På de mellemkommunale udligninger forventes i 
1987 en merudgift i forhold til 1986 på ialt 
191.720 kr.

Den mellemkommunale udligning er ikke på for
hånd mulig at udregne og er derfor en væsent
lig variabel i et budget. Denne variable stør
relse har for 1987 betydet den væsentlige ned
gang i aktivitetsniveauet, som før beskrevet.

Det virker umiddelbart forkert, at ikke-forud- 
sigelige reguleringsordninger, skal kunne på
virke aktiviteterne så kraftigt, som tilfældet 
er blevet for 1987.

Der ansøges derfor om, at man ved fremtidige 
budgetlægning kan se bort fra den mellemkommu
nale udligning ved fastsættelse af budgetram
merne, således at det reelt er aktivitetsnive
auet, der bliver fastholdt og ikke kun den 0- 
verordnede udgifts-og indtægtsramme.

Endvidere er det udfra ovenstående tal nødven
digt at ansøge om en tillægsbevilling i 1987 på

400.000 kr.
skønnet merrefusion på 210.000 kr.
beløb som ansøges som netto- 
tillægsbevilling ]90.000_kr.

Dette er en nødvendighed for at kunne fort
sætte de igangværende projekter.

‘BESKÆFTIGELSESUDVALGET d. 11.03.87.
Anbefales og videresendes til socialudvalget.
Socialudvalget den 24.3-87i Udvalget vedtog at 
indstille til byrådet, at der ses bort fra den 
mellemkommunale udligning ved fastsættelse af. 
budgetrammerne, og at der søges en tillægsbevil
ling på netto 190,000 kr. i 1987.
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Revision af registerforskrift for De fælleskom
munale Daginstitutionssystem på Kommunedata i/S.
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Kommunedata meddeler i skrivelse af 19/3-87> at 
det nuværende Daginstitutionssystem udvides med 
en venteliste- og visitationsdel. 

skal
I den anledning / der udarbejdet en ny' register
forskrift. Den enkelte kommune skal tilslutte 
sig denne •

Social- og sundhedsforvaltningen benytter det 
nuværende Daginstitutionssystem og man overvejer 
at tilslutte sig venteliste- og visitationsde
len.

Forvaltningen skal anbefale byrådet, at kommunen 
tilslutter sig den reviderede registerforskrift.

Socialudvalget den 24.3.87: Det indstilles til 
byrådet, at registerforskrift godkendes.

Etablering af vuggestue i Jægerspris.

Socialudvalgsmedlem Svend Erik Isakson fore
slår i skrivelse af lo.o3.87 at der etableres 
em vuggestue i Jægerspris.

Forslaget er begrundet i den lange venteliste.

Socialudvalgsmøde den 24.3.87: Udvalget vedtog at 
anmode social- og sundhedsforvaltningen om at 
fremkomme med forskellige forslag til mindst 20 
vuggestuepladser. Forslaget bør indeholde etable
ring af.pavillon ved Parkvejens børnehave - ud
nyttelse af Slottets børnehave m.m. Samtidig skal 
forvaltningen arbejde videre med pkt. 1 - 4  under 
sag 2. Her overvejes etablering af pavillon ved 
inspektørboligen på Solbakkeskolen.

Social- og sundhedsforvaltningen o2.o4.87:
Ifølge aftale med formanden for socialudvalget 
forelægges sagen for økonomiudvalget med anmod
ning om, at der antages en arkitekt, som kan ua- 
arbejde skitseprojekt til etablering af en vug
gestuegruppe på lo børn i Parkvejen og og Bakke- 
gaarden børnehave ved en tilbygning, Forvaltnin
gen ønsker-' samtidig-at'■* anvende." arkitekt ed ved 
ændringerne på Kragebakken.
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Vikar til dagplejen. / }  - /fis'

Dagpiejeforraidlingens leder har været syge 
siden før jul.

Ct /ci^co, - ©  S ̂  ̂_ . / T .

I den anledning søger dagpelejen om vikardæk
ning i 39 timer ugentlig indtil 3o« april 1987 %

Der er ikke afsat "beløb til vikardækning for 
tilsynspersonalet i dagplejen.

Dagplejen har en person, som kan fungere som 
vikar i perioden.

Socialudvalget den 24.3.87: Anbefales til okonc 
miudvalget.

3 -

Social- og sundhedsforvaltningen o6,o4*87s
Ansættelsesperioden er 19.o3.37 til 3o*o4«87* 
Lønudgiften, i perioden udgør 14*5°o kr.

'/
04030914/JN T ---- ------------------

Tilslutning til Bistandsydelsessystemet.

Pr. ol.o7*87 ændres bistandslovens bestemmelser 
om kontanthjælp. Ændringen betyder, at kontant
hjælpen fremover udbetales med faste ydelser.

Kommunedata har i den anledning udbygget det be
stående bistandsydelsessystem således, at der 
fremover kan ske beregning af kontanthjælp, ud
skrives bilag og udbetaling af kontanthjælp via 
systemet.

Forvaltningen finder det nødvendigt at tilslutte 
sig dette system. Udbetaling åf kontanthjælp ef
ter faste ydelser via systemet.viT have så. stpre 
administrative "fordele, at det vil være uhensigt 
mæssigt ikke at tilslutte sig systemet.

s

Forvaltningen skønner, at beregningssystemet vil 
koste ca. 12.000 kr. årligt excl. moms og udbe
talingssystemet ca. 38.ooo kr.'^Kcl moms ifølge 
overslag fra Kommunedata.

Ved tilslutningen til systemet skal kommunen sam 
tidig godkende Registerforskrift for Det fælles
kommunale Bistandsydelsessystera på Kommunedata 
l/S.





KOMMUNALDIREKTØREN♦ / i

Ved skrivelse af 25. marts 1987 ansøger koimnuhal- 
direktør Peter Sabroe om afsked med pension eftei 
sit fyldte 62 år pr. 5l/lo 1987*
Der vil være at tage stilling til: 
a. Opslag af den ledige stilling.

Herunder evt. forslag til stillingsopslaget.

b.- Nedsættelse af at samtale og ansættelsesudvalg

c. Evt. fastsættelse af frister for ansøgere, hvc 
skal annoncer indrykkes.

d. Evt. dato for samtaler o. lign.

e. Amsættelsesdato for ny kommunaldiretør, idet 
Sabroe skal afholde restferie samt opsparet 
ferie inden 1 . november 1987«

^32) - j .n r .69-20
i

Teknisk forvaltning.
Til den ledige stilling som souschef ind
kom ansøgninger fra følgende:

Landinspektør Liselotte Raasø
Civilingeniør
Ingeniør
C a n d .scient

Til brug for Økonomi Udvalgets endelig 
beslutning har kommuneingeniøren indstil
let Liselotte Raasø.

1.4.1987:
Teknisk udvalg/til efterretning

3 ? ' f -
Journ.nr.: 52-1

Ansøgning om afsked' fra tjenestemandsstilling.
Overlærer ansøger i skrivelse
af 9. marts 1987 om sin afsked fra stillingen 
som overlærer ved Jægerspris kommunes skolevæ
sen pr. 31.juli 1987.
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Skoledirektøren den 10.marts 1987
Det anbefales, at indstille, at ansøgningen 
imødekommes.

Skolekommissionen, den 18.marts 1987. 
Ansøgningen indstilles til godkendelse.

Kulturelt udvalg, den 06.04.87. 
Anbefales.

Journ.nr.: 52-1 

Ansøgning om orlov.
Lærer 1 Solbakkeskolen, ansøger
i skrivelse af 8.marts 1987 om 1 års orlov fra 
sin stilling som lærer ved skolevæsenet fra 
1.august 1987.

Skoleinspektør Jørgen Larsen anbefaler - med me
gen beklagelse - ansøgningen.

Skoledirektøren den 10. marts 1987.
Det anbefales at indstille at ansøgningen god
kendes .

Skolekommissionen, den 18.marts 1987.

Indstilles til godkendelse.

Kulturelt udvalg, den 06.04.87.

Orlov anbefales.
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Socialinspektør Jørgen Nielsen ansøger herved

*

om, at der normeres en stilling i bistandsafdel 
gen som funktionsbestemt overassistent pr.l/4-6

Bistandsafdelingens struktur ændres pr. 1/4-87 
således, at der sker en opdeling i sagsområdern 
kontanthjælp og behandlingssager, herunder re
valideringssager.

Man ønsker på sagsområdet kontanthjælp at få no 
meret en stilling som funktionsbestemt overassi 
stent.

<

Sagsområdet består i klientbehandling, herunder 
en selvstændig vurdering af ydelsernes omfang, 
samt en række selvstændige administrative funk
tioner, herunder ansvar for styring af ED3-sys- 
temet på området.

Det kan oplyses, at e
. er ansat på dette arbejdsområde.

Arbejdsfunktionen som sagsbehandler er ansvars
mæssigt af et sådant omfang, at stillingen bør 
være normeret som flinktionsbestemt overassisten

Bente Dall, social- og sundhedsforvaltningen,
ansøger herved om bevilling til at kunne gennem^ 
forvaltningsfaglig afgangseksamen på Danmarks 
Forvaltningshøjskole,
Den forvaltningsfaglige afgangseksamen består 
af 6 specialkurser samt et kursus i møde- og 
forhåndlingsteknik - afsluttende med et seminar.

Å< • Yc/cro.
'f- //f c* /uj

r  f

0 0'

Bente Dail har gennemgået ca. halvdelen af ud
dannelsen.

I skoleåret 1987/88 ønskes gennemgået 1 special
kursus i videregående organisation og personale 
18o timer. Undervisningen afvikles med 1 ugent
lig undervisningsdag.

forts,



Herudover udgifter til undervisningsmateriale, 
Anslået udgift ialt kr, lo.ooo.-.

Let kan oplyses, at en sådan videreuddannelse 
ikke kan indeholdes i socialforvaltningens al
mindelige kursusbudget. En sådan videreuddannel
se kan således ikke ske indenfor forvaltningens 
muligheder for at yde kursus.

Socialinspektøren o6.o4.87:
Jeg kan anbefale ansøgningen. Kurset er 
en fortsættelse af de kurser, som Bente 
pall er igang med i øjeblikket. Jeg skal 
indstille,^at udgiften afholdes som en 
tillægsbevilling, dels da forvaltningens 
kursusbudget ikke kan klare en sådan ud
gift, og dels da jeg er af den opfattelse 
at videreuddannelse af ledere bør afhol
des gennem en særlig bevilling.

Bistandsafdelingen

Som det fremgår af vedlagte liste over social
forvaltningens interne omplaceringer af persona
le og nyansættelser, vil bistandsafdelingen be
stå af følgende ansatte:

T -  * . / /  ^ “tLst

t̂f * o (j~UJ

<z£s/. &  etc* 
/

forts,
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Personalesituationen i bistandsafdelingen har 
gennem 1 år været præget af manglende sagsbe
handlere på grund af sygdom samt opsigelser#
Som det er socialudvalget bekendt er mange af 
bistandsafdelingen sager ikke blevet behendlet# 
Det drejer sig specielt om sager vedr. børn og 
unge samt revalideringssager*

Man skal endvidere oplyse, at man har foretaget 
følgende strukturændring i bistandsafdelingen:

3 sagsbehandlere varetager primært sager vedr* 
børn og unge, revalideringssager, sager vedr, 
handicappede m.v.

2 sagsbehandlere varetager primært sager vedr. 
kontanthjælp. Det kan oplyses, at der pr, 1/7-8 
indføres faste ydelser.

Som ovenfor anført sker der store ændringer i b 
standsafdelingen med et næsten helt nyt perso
nale samt store ubehandlede sagsbunker. 

Bistandsafdelingens kursusmidler andrager 
for året 198? kr. I0.408.-
for 9 personer (leder incl.)

Kursus om ændret lovgiv
ning på kontanthjælpsom
råder andrager ca. kr. 5«oocu-
Til rest kr. 5*4o8*-

De 3 sagsbehandlere, der primært skal tage sig 
af behandlingssager har behov for kurser vedr. 
børn og unge.

t har aldrig været beskæftiget i en bistar 
afdeling og har således intet kendskab til 
en sådan sagsbehandling.
Der vil således været et behov for kurser til1

disse sagsbehandlere allerede i indeværende



fælde ligeledes andrager ca. kr. 3«ooo.-.

Kursusafgift for 5 sagsbehandlere 
vil således andrage ca. kr. 1 5 .000.-
resterende kursusmidler 11 5>4oQ»-
Kanglende midler ca. kr. 9»592»-

Der er således ikke taget højde for kursus
midler til sekretærer samt leder, der natur
ligvis har brug for videreuddannelse.

Han skal herefter indstille følgende:

Tillægsbevilling af kursusmidler til bistands 
afdelingen kr. lo.000.-.

Socialudvalget den 24.3.87.
Socialudvalget indstiller til økonomiud
valget, at der ydes ekstraordinære midlei 
til uddannelse af medarbejdere i forvalt
ningen og til yderligere personaleressoui 
cer efter oplæg fra social- og sundheds- 
forvaltningen.
Socialinspektøren o5.o4.87.
Under henvisning til foranstående skal 
jeg indstille

. forts. M1U_
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at der sker en midlertidig opnormering 
af en sagsbehandlerstilling i bi
standsafdelingen fra 32 timer til 
39 timer ugentlig i perioden 1. maj 
til 31. december 1987,

at vikariatet for en sagsbehandler i 
bistandsafdelingen på 25 timer u- 
gentlig forlænges i 4 måneder fra 
9. maj 1987,

at der bevilges yderligere vikarbistanc 
evt. ved opnormering af de nuværende 
stillinger i dagpengegruppen med 2o 
timer ugentlig i perioden 1. maj 
til 31. december 1987 og

at kursusmidlerne til forvaltningen i 
1987 ekstraordinært forhøjes med 
2o.ooo kr. .

Jeg henvises iøvrigt til notat af 6, apri 
1987.

!/31.3.87/JM
' r<s' Lj 3<f, fa/étudL]
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Udbetaling af funktionstillæg« &

1. ass. på afdeling B, De Tre Ege, sygeplejer
ske : i søger i skrivelse af
24.02,87 om funktionstillæg fra 0 1,0 1.87, idet 
hun fra denne dato fungerer som afdelingssyge
plejerske under Jytte Jensens konstituering 
som forstander.

Mandag, 13. april 1987 1788
Formandens
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Ifølge overenskomsten udbetales der funktions
tillæg efter aftalen om betaling til tjeneste
mand. Efter denne aftales § 1, stk. 1, er en tje' 
nestemand, som efter særlig ordre eller ifølge 
en forud fastlagt tjenestefordeling, og som gør 
midlertidig tjeneste i en stilling, der lønmæs
sigt er klassificeret højere end hans egen, be
rettiget til betaling efter denne aftale under 
forudsætning af, at han overtager de arbejdsop
gaver, der er forbundet med den højere stilling,

Fg. forstander Jytte Jensen 18,05.87:
har siden ol.ol.87 over

taget afdelingslederens funktioner. Jytte Jen
sen indstiller, at der ydes funktionstillæg fra
ol.ol.87 og indtil dær ansættes en ny forstander.

Socialinspektøren 20.03.87i Anbefaler, at der 
ydes et funktionstillæg efter overenskomstens 
regler.

Socialudvalget den 24.3.87: Anbefales til økono
miudvalget .

Dagpiejeleder
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Ren^;, ass Sogneskolen.

^ 4 2
Journal nr. 77-7

Følgende foreninger og institutioner ansøger om 
tilskud:

a. Diabetesforeningen
(1 1 .8.86 kr. 300,00)

b. Frelsens hærs eftersøgningskontor.
(12.5.86 kr. 300,00)

c. Fredeiksborg Amts historiske samfund.
(8.4.86 afslag)

d. Kræftens bekæmpelse.
(12,5.86 kr. l,oo pr. indbygger ialt kr. 7.548,oo)

e. Grænseforeningen Dybbøldagen.
(23.4.82 10 mærker a kr. 1,00 ialt kr. 10,00)

r

3 crt) ^ _

« 3(ro.

f. Danmarks Astma-Allergiforbund. 
(7.4.86 afslag)

g. Mellemfolkeligt samvirke. 
10.3.86 afslag.)



TILLÆGSDAGSORDEN

til økonomiudval.gets møde mandag den 13. 
april kl. 14.00:

Journ.nr. 023-00/ØKF

Vedr. Kulhuskroen.

I forbindelse med evt. nyt ejerskifte fremsen
der ejd.mægler Kate Jørgensen v/skrivelse af
30.1.87 følgende forslag til evt. ændring af 
nuværende kontrakt.:

§1. forpagtningsperiodens udløb ændres fra år 
2010 til 2037. (fra 25 år til 50 år.)

§3. Vedligeholdelsespligten af toiletter m.v. 
ønskes overdraget fra forpagter til 
kommunen.

§4. Kommunen præcisere nærmere hvilket areal 
hvorpå forpagteren har pligt til at holde 
ro og orden.

§6. Forpagtningsafgiften foreslås nedsat til 1 
- evt. et fast beløb, 
nuværende bakst er 21/2% og fra 1/5-90 -
CO/J 10.

Økonomisk forvaltning d. 2.2.87.

Generelt henvises til erklæring pr. 18.2.86, 
samt notat på pantebrev heraf bl.a. fremgår: 
"Ændres eller ophæves kontrakten, er lån for
faldent til betaling".

Vedr. §6. vil den foreslåede ændring betyde 
ca. 8-9.000 kr. mindre i indtægt.
Normal leje ligger på ca. 10-15.000 kr.
Som fast leje kan foreslås 10.000 kr. med in
deksregulering .

Økonomiudvalget den 9.2.1987. Følgende blev godkendt. 

§1 25 år bibeholdes.

§3 Daglig rengøring bliver forpagterens ansvar.

§4 Forpagter opretholder ro/orden på P-plads excl. sejl
klubbens område.

§6 Forpagtningsafgift sættes til kr. 12.ooo beløbet tages 
op til forhandling igen om 5 år. 
hæves derefter til max 2i%.



økonomiudvalget d. 9. marts 1987:
Modtaget betinget skøde fra den 7. marts 
1987 udfærdiget af $dv. Leif Erlandsen.
Tino Stott godkendes som ny ejer pr. den 
15. marts 1987.
Kopi af skødet vedlagt sagen.

SKQ30MISK F O R d e n  9.4*87
I forbindelse med opstart af Kroens drift ønsker 
ny forpagter en restaurering.
Samlet overslag udgør kr. éoo.coo, som bliver 
finansieret i 3FR.

....fortsætter

.,..fortsat
Påtænkte ændr nger fremgår af vedlagte tegnings
materiale.
Samlet prioritering bliver herefter:
Sæld ved overtagelse lp*3*87***kr. 534*5oo
Nyt lån....... ..kr. 600.000

kr.1.134*5oo
(Salgspris pr. 15.3*87 kr. 725.000)

V (P.
 ̂ 1 jour.nr. 602-00 M

Kursus vedr.____nye overenskomster
Kommuneforeningen fremsender indbydel
se til kursus vedr. ovennævnte med 
speciel focusering på fordeling af 
lønpulj e r .

Deltagerkreds: byrådsmedlemmer og
forv.chefer.

Tid: 1. eller 9. juni 87 kl. 9-12 
Sted: Frederiksborghallen 
Pris: kr. 250 pr. deltager 
Tilmelding: senest 11.5.87

45 jour.nr. 602-00

Møde vedr. Miljøtemadag.
Kommuneforeningen fremsender indbydel
se til temadag vedr. ovennævnte.

Deltagerkreds: byrådsmedlemmer og
forv.chef i tek.forv. 

Tid: 26. maj 1987 kl. 9,30-16,00 
Sted: Frederiksborghallen 
Pris: kr. 250 pr. deltager 
Tilmelding: senest 4.5.87

O*.
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Karl Johansen, 
borgmester.

MØDET SLUT


